
 

 
Dagsorden/referat 

 
 

Skolebestyrelsen Dato: 10. november 
2022 

Sted: Fysisk Kl. 17.00-19.00 
 

Tilstede:  
 
Fraværende: Holger, Alice 

 

 Hvad handler 
dagsordenspunktet om?  

Referat:  
JN 

Punkt 1 Orientering fra: 
a) Godkendelse af 

referat 
b) Pædagogisk Forum 

c) Skolens ledelse – 
økonomi + 

personalesituationen  
d) Til- og afgang 

e) Bæktoften 

f) Trivsel  
g) Orientering i øvrigt  

 

B) Der er ikke været pæd. forum siden 
sidste møde. Der har været 
førstehjælpskursus for 
personalegruppen.  
C) Der er ingen store ændringer på 
skolesiden.  
Vi forsøger at bruge Facebook mere, for 
at informere om skolen.  
Der har været en dag på mellemtrinet, 
hvor forældre og bedsteforældre kunne 
komme og se hvad eleverne havde 
arbejdet med i emneugen.  
Der bliver arbejdet på flere sociale tiltag 
for personalegruppen. 
Økonomi: Der er ingen ændringer i 
forhold til sidste møde. 
D) Personale: NBO er gået på barsel, 
KG er blevet ansat.  
E) Der har været slået en stilling op til 
SFO´en. Der er muligvis en der kan 
tiltræde 01/02-23. 
SFO´en går lidt ned i børnetal (7 børn). 
Økonomi: Det hænger fint sammen. 
G) Der er problemer med skolens tag, 
der bliver kigget på det. 

Punkt 2 Elevrådet-Bod Forslag fra elevrådet. 
Der er forslag om flere skraldespande 
på gangene. Elevrådet skal i tale sætte 
det for eleverne. 
Elevrådet skal fylde automaten.  
Skolen: 
Der er en mulighed for en automat fra 
Arla, men der er nogle betingelser til 
indholdet i automaten.  
Der er to andre muligheder både med 
køb eller leje, men det er meget dyre. 
 
Skolemad: 
Skolemad.nu – Der kan bestille til om 
morgenen.   



 

 
Der er stemning for skolemad.nu og der 
arbejdes videre med det.  
Der aftales et møde med Arla for at høre 
mere. Hvis det bliver til noget, skal der 
så være en eller to automater? 

Tovholder  MM  

Punkt 4  Internat bestyrelse Skal der være et internat for 
bestyrelsen?  
Fredag + lørdag er et forslag. 
Bestyrelsen er meget åben for dage.  
Der er stemning for 2 dage. 
Skolen har gode erfaringer med 
internater over to dage.  
Forslag kunne være d. 24.+25/2-23. 
Der skal muligvis laves en afstemning 
om datoer. 

Tovholder MM  

Punkt 5 Årshjul 
Start på principper 

- Se bilag 
- https://www.justitsministeriet.dk/si

tes/default/files/media/Arbejdsom
raader/civilret/Pjece%20boern.pd
f 

- Se bl.a. skabelon til betaling for 
computer. 

- Tekst ønskes til hjemmesiden – 
ansvarlighed over for skolens 
materiel. 

Tovholder  MM  

Punkt 6  Billeder og tekst af 
bestyrelsen til hjemmesiden 

Der blev taget billeder af bestyrelsen til 

hjemmesiden. Billederne er efterfølgende 

blevet lagt på hjemmesiden.  

Eventuelt:   

 

Punkter til kommende møder: •  

 

Hvem skal informeres om hvad?  
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